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Tafeltennisnieuws Victory ‘55 !
Oplevering door Renovatie commissie.  
In goed vertrouwen van het Bestuur en de leden 
hebben wij 2 jaar geleden de opdracht tot renovatie 
(van verkenning tot uiteindelijke uitvoering en 
oplevering) in handen gelegd van de renovatie 
commissie bestaande uit Edwin Karregat, Simon 
Jonk en Jan Sier. Na presentatie van de plannen en 
het wegnemen van diverse (financiële) hobbels 
(overleg met VSB Fonds, Gemeente en diverse 
uitvoerders en sponsoren) is begin maart 2014 
daadwerkelijk gestart met de renovatie. Wat 
niemand 2 jaar geleden voor mogelijk had 
gehouden, is thans tot een goed einde gebracht. 
Het resultaat mag er dan ook zijn! Een 
accommodatie (van voren naar achteren en van 
onderen tot boven) die een metamorfose heeft 
ondergaan en thans behoort tot één van de mooiste 
zo niet de mooiste in Nederland. Zonder de inzet, 
begeleiding en toewijding van de renovatie 
commissie (die later is uitgebreid met diverse 
kundige personen) werd een mega prestatie 
neergezet. Hierbij was de hulp van vele 
vrijwilligers onontbeerlijk. Het zijn er teveel om 

op te noemen met ook het risico dat iemand 
vergeten wordt. De geplande vrijwilligersavond is 
dan ook niet meer dan op zijn plaats. In datzelfde 
weekend (zondag 24 augustus) zal de officiële 
opening worden gehouden. 

De door Edwin genoemde punten werden tijdens 
de ALV van vrijdag aan de orde gesteld. 

Met groot respect en een diepe buiging naar 
iedereen die dit mogelijk heeft gemaakt. 

Een trotse voorzitter. 

Jaarvergadering 
Vrijdag werd in ons nieuw verbouwde clubhuis de 
leden jaarvergadering gehouden. Het gebouw is na 
veertig jaar trouwe dienst, zoals eerder genoemd, 
compleet verbouwd. De ruim veertig aanwezigen 
hadden al gezien wat er allemaal is gedaan en 
konden niet anders dan met lof praten over het 
behaalde resultaat. Toen om acht uur de voorzitter 
zijn openingsspeech hield, memoreerde hij aan de 
noeste arbeid en inzet van talloze bouwvakkers en 
vrijwilligers. Het is die mensen dan ook zonder 
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twijfel vergund om vrijdag 22 augustus samen te 
proosten op het verbluffende resultaat. De zondag 
daarop zal de officiële opening zijn. De 
uitnodigingen daarvoor zullen binnenkort de deur 
uit gaan. In een gemoedelijke sfeer werden de 
agendapunten van de vergadering afgewikkeld en 
vragen beantwoord. Het lijvige jaarverslag kwam 
aan de orde en oogstte een welverdiend applaus 
aan de makers. De kascontrole commissie stelde 
zoals verwacht voor de penningmeester decharge 
te verlenen voor zijn degelijke en overzichtelijke 
verslaglegging van de financiën. Siem Tol stelde 
zich voor als nieuw lid van de kascontrole 
commissie. Aftredende voorzitter Jacques van 
Westen, jeugdbestuurder Jean-Paul van westen en 
feestcommissielid Kees Plat stelden zich opnieuw 
beschikbaar voor een driejarige termijn en dat 
werd door de vergadering gewaardeerd. En toen 
was het aan de voorzitter om alle mensen te 
feliciteren met hun langdurig lidmaatschap. Sijmen 
Keijzer is al vijftig jaar lid. En dan de veertig 
jarigen: Riek van den Berg, Kees Kwakman, Cees 
Schilder en Siem Tol. Maar ook nog een handvol 
leden die vijfentwintig jaar tafeltennis beoefenen, 
kregen allemaal een fraaie glazen plaquette op 
naam en een mooie ruiker: Jan Koning, Timo Kras, 
Thames Kwakman, Edy Plat en Jan de Wit. 
Iedereen werd door de fotograaf van de Nivo op de 
prent gezet, net als de teams die in het afgelopen 
jaar kampioen waren geworden in hun klasse: het 
tweede en zesde senioren team en het eerste van de 
junioren. 
En na een smakelijke consumptie die door het 
bestuur was aangeboden, was het de vergadering 
die nog brainstormde over de punten die door de 
renovatie commissie waren aangedragen. Zo 
kwam ondermeer het nieuwe sleutelbeleid aan de 
orde, het in te stellen rooster voor komende 
kantinediensten, de voorgestelde contributie 
verhoging en de officiële opening. Dat alle leden 
gevraagd werd om, al is het maar een keer een 
steentje bij te dragen en een dag enkele uren de 
kantine te bemannen was vanzelfsprekend en 
oogstte instemming van alle aanwezigen. 
Afgesproken is om het handicap toernooi te spelen 
in de eerste vrije week van de najaarscompetitie en 
de clubkampioenschappen te houden in de week 
voor de start van het voorjaarsseizoen. Toen om 
klokslag tien uur de voorzitter de vergadering 
beëindigde bleven de meesten nog wat bijpraten  
of liepen vol verwondering eens naar de speelzaal, 
de douches en kleedkamers om genietend achteraf 
elkaar een consumptie aan te bieden, en steels 
kijkend naar de breedbeeld tv met Brazilië - 
Columbia. Een vernieuwd clubgebouw is klaar en 
nu gaan we er van genieten. Dat enkele oudleden 
zelfs bij het zicht van de super accommodatie 
spontaan een nieuw batje aanschaften om weer 

eens de slag te wagen mag als bemoediging gezien 
worden. En geef ze eens ongelijk? Als je het moois 
ziet, krijg je meteen al de kriebels. !
Afdelingskampioenschappen 2014. 
Op zaterdag 23 (junioren) en zondag 24 augustus 
(senioren) worden in het clubgebouw van 
tafeltennis vereniging Spirit in Oudkarspel de 
jaarlijkse afdelingskampioenschappen gehouden. 
Aanvang is om 09:30 en de finale van de jeugd is 
rond 18:30. Van de senioren rond 20:00. 
Inschrijving is voor de jeugd op leeftijd en 
informatie over de kosten, wedstrijdregels en 
inschrijving kan worden afgelezen op het (nog te 
plaatsen) mededelingenbord in ’de Schemerpit’. 


